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Summary:

This paper deals with the most important narrative techniques represented
In time, place and characters, and which expresses the most important themes in
this novel, because of its connatations and symbolism, it translated reality the
desert and its cruelty, and how did Othman blasphemy the barriers that
obstructed his way to open for himself doors to success, So the novel came it in
a beautiful artistic form, and we adopted it in revealing its facts on the
curriculum analytical.

Keywords: Structure narrative, espace-temps, personnages, roman.

Résumeé:

Cet exposé traite les techniques narratives représentées par : le temps, le
lieux et les personnages et qui expliquent les themes les plus importants de ce
roman, vu ses indications sur la réalité du desert et la vie difficile la-bas, et aussi
comment othman a pu casser les obstacles obstruant son chemin pour qu'il arrive
a réussir. Ce roman a pris un trés joli aspect artistique, et nous avons adopté la
méthodologie analytique pour dévoiler toutes faits.

Les mots clés: Structure narrative, espace-temps, personnages, roman.




